
Forældrebestyrelsesmøde i Dagplejen 
Torsdag d. 26. september  
Kl. 19.00-21.30 
Skanderborg Fælled, Lokale 1. s. 03 
 

Referat 

Ordstyrer:  Lene 

Referent:  Mette  

Afbud:   

Tid Punkt Baggrund / forberedelse Referat 

19.00-19.10 
 

Velkomst  
 

 Kort præsentationsrunde grundet deltagelse 
af Majbritt. 

19.10-20.00 Opfølgning på drøftelse vedr.  
branding af dagplejen – herunder 
udarbejdelse af nyt logo 
  
 

Præsentationerne fra dagplejerne – Majbritt deltager og 
snakker om hjemmesiden  

Hvad skal der ske med hjemmesiden?  
Fokus på ”Fremtidens Dagpleje”. 
Brainstorm og input. 
Forslag: Præsentation af dagplejerne skal 
have en mere ensartet visning med plads til 
individuelle input. Lettere tilgang til 
redigering og ingen PDF. 
Bred enighed om, at det er godt for 
dagplejerne, at de ikke står alene med 
opgaven om at lave en præsentation.   
Er det muligt at strømline profilbillederne? 
Opmærksomhed på ”Jo færre klik jo bedre”. 
 
Logo: 
Præsentation af forslag til nyt logo.  
Fire gode bud fra elever fra Aarhus Tech. 
Feedback gives og der arbejdes videre med 
ideer til logo. 

20.00-20.15 Budget  Orientering vedr. budget 2024  
 

1. Status på dagplejens økonomi: 
Vi har et forventet mindreforbrug.    

2. Nyindkøb af inventar 

Nyindkøb: Der er købt seks nye ladcykler og 
to motorklapvogne 
Opmærksomhed og ønske om efter-
videreuddannelse til lederne. 
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3. Børnetal – indregnet forventelige børnetal for resten 
af året: 
August                          379,5 
September                   363 
Oktober                        358 
November                    353 

              December                     350 
 

4. Uddannelse  
Obs. På manglende uddannelse til lederne 

 

20.15-20.30 Pause   

20.15-20.45 Drøftelse vedr. 
forløbsinstitutionerne 
 

Forældrespor 
Dagplejespor   

- Hvad tænker bestyrelsen er særlig vigtigt i forhold til 
samarbejdet med vores forløbsinstitutioner? 

- Kan dette være et tema, som indgår i den videre 
drøftelse, når vi samler bestyrelsen og LMU?      

Målsætningen er at der laves et skriv på 
hjemmesiden, hvor samarbejdet mellem 
dagplejer og forløbsinstitutioner tydeliggøres. 
 
Forslag at punktet kommer på dagsordenen 
til mødet med LMU. 

20.45-21.15 KVALid som den nye tilsynsmetode  Kort præsentation af KVALid – og hvordan tilsynet 
fremadrettet kommer til at se ud i Skanderborg Kommune.   

En kort gennemgang af KVALid. 
 

21.15-21.30 Fremtidens dagpleje  Orientering fra Lene   

21.30 Evt. og tak for i aften  Punkkter til næste møde: • Formandskabet i Børn og 
ungeudvalget, Trine Frengler og Anne 
Heager vil gerne på besøg 

• Hvis bestyrelsen hører noget som kan 
være interessant for vores arbejde, 
så vil Jakob gerne vide besked så vi 
kan bringe det ind på møderne. 

• Hvordan får vi taget kontakt med nye 
vordende mødre 

 

Med venlig Hilsen  
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